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sacrifici i si a aqüestes dificultáis s’afegeix el fet 
que s’assenyalin als Consellers certes incompati- 
bilitats, arribará un moment .que no es podran 
proveir els càrrecs.

Esmenta les altres activitats professionals que 
també perjudiquen en principi Testament mèdie, i 
que, llavors, en justicia, haurien de declarar-se 
també incompatibles. 5

El Dr. Puig s’estén en consideracions sobre el 
cas que plan teja la moció que el Conseil presenta 
i que abans s’han ésmentat, i la presidèneia li fa 
avinent que ara únicament s’ha posât a discussici 
lá seva dimissió i que després haurà de discutir
se la moció del Conseil.

El Dr. Andreu, Delegat de Tarragona, dema
na que es discuteixi primer la moció i després la 
dimissió.

El Dr. Presta, Président, explica els motius 
pels quais ha estât presentada, abans de la moció, 
la seva dimissió, amb tota lleialtat, amb la con- 
vicció que seria efectiva; aixó ha estât perqué no 
semblés que era deguda al résultat de la discus- 
sió de la moció. Però que pot discutir-se simultà- 
niament si l’Assemblea ho creu convenient. El 
Dr. Damià Marti fa avinent que el Dr. Puig ja 
havia demanat que es discutissin la moció i la di
missió simultàniament.

El Dr. Coll manifèsta que per discutir i resol- 
dre respecte la dimissió del Dr. Presta, cal que 
expliqui els motius que li fan presentar.

Intervé el Dr. Presta, Président, per explicar 
els motius de la seva dimissió. Diu que és un fet, 
que ha pogut constatar, que la seva actuació en 
el sentit per tothom conegut ha despertat en el 
si del Sindicat un estât de tensió espiritual, que 
li ha dèmostrat que no és oportuna la seva conti
nuado, que podría dificultar la continuació del 
carni ascendent que segueix el Sindicat. Creu que 
ha de deixar la Presidèneia, encara que sigui úni
cament perqué és evident que existeix un grup 
d’associats que creu que és atemptatori a la vida 
normal del Sindicat, el seu acte d’haver acceptai 
essent Président del Sindicat un cárrec en una 
mutualitat.

Després, la Presidèneia demana si ha de discu
tir-se la dimissió junt amb la moció del Conseil, 
i per majoria s’acorda afirmativament.

El senyor Secretari procedeix a la lectura de 
la moció del Conseil i a la proposició del partit 
de Granollers, que demana: ier., que es declari

urgent; 2on., que'no hi hagi Hoc a deliberar ofi- 
cialment sobre la moció del Conseil.

Demanen la paraula diversos Délegats i es po
sa a votació la urgéncia de la proposició, que és 
aprovada per majoria.

Com que diversos Delegáis intervenen fugint 
deis termes de la discussió, es produeix una con- 
fusió que la Presidèneia procura inútilment d’o- 
rientar.

Abandona la Presidèneia el Dr. Presta, que pas
sa a ocupar el Vice-president Dr. Fontbona.

Continua la sessió; demanen per intervenir di
versos Delegats, i el Dr. Fernández i Pellicer de
mana que es concreti Tordre de la discussió.

La presidèneia diu que declarada la urgèneia 
de la proposició de Granollers, procedeix sotme- 
tre a votació el segon extrem, que l’Assemblea 
declari que no hi ha Hoc a deliberar sobre la mo
ció del Conseil.

Després d’intentar d’intervenir diversos Dele
gats, el Dr. Canal defensa la proposició del par
tit que representa, allegant els motius que cons
ten en el preàmbul de la proposició.

Sotmès a votació, s’acorda per 45 vots contra 
10, que cal deliberar sobre la moció del Conseil,
o sigui en contra de la proposició de Granollers. 
Han votât en blanc 3 Delegats.

Seguidament es passa a deliberar sobre la mo
ció del Conseil. Abans de la deliberació es pre
senta una proposició que signen els Drs. Orenci 
Valls, Sierra, Solà i Carrió, Bonifaci, Mundi i 
Vivancos, que diu: “ Que en els moments actuals, 
Tacceptació de càrrecs en les mutualitats o com- 
panyies que donen assistèneia mèdica, per ele- 
ments directius del Sindicat, ha de considerar
se inoportuna’’ .

Llegida aquesta proposició, es passa a la dis
cussió global de Taspecte doctrinan de la propo
sició.

Intervé el Dr. Sotorra, Delegat de Sabadell, 
que diu que l’Assemblea hauria de declarar si és
o no lícit a un metge particular de formar part 
d’una mutualitat; si aixó no es creu illícit, llavors 
forçosamènt s’haurà de declarar que no hi ha in- 
compatibilitat.

El Dr. Pujadas, Delegat de Lleida, diu que es 
veu obligat a manifestar Topinió del partit que re
presenta. Opinión de la quai, en alguns punt’s, eli 
personalment és contrari ; però que fou allí acor
dada, i és de creure que, sense que hi hagi câp


